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Abstract (en)
[origin: CN114793307A] The invention relates to a method for operating a hearing device, a hearing device and a computer program product. In
a method for operating a hearing device (4) of a user, the hearing device (4) has a ventilation opening (18), the ventilation opening (18) has an
adjustable closure (20) for opening and closing the ventilation opening (18), the opening and closing of the ventilation opening (18) is associated
with an environmental parameter (U) via a control rule (S), and the ventilation opening (18) is controlled as a function of the environmental parameter
(U) by determining the environmental parameter (U), and opening or closing the ventilation opening (18) depending on the environmental parameter
(U) in accordance with a control rule (S), the control rule (S) being configured in a user-specific manner.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Betrieb eines Hörgeräts (4) eines Nutzers angegeben, wobei das Hörgerät (4) einen Vent (18) aufweist, wobei der Vent
(18) einen verstellbaren Verschluss (20) aufweist, zum Öffnen und Schließen des Vents (18), wobei das Öffnen und Schließen des Vents (18)
über eine Steuervorschrift (S) mit einem Umgebungsparameter (U) verknüpft ist, wobei der Vent (18) abhängig von dem Umgebungsparameter
(U) gesteuert wird, indem der Umgebungsparameter (U) ermittelt wird und der Vent (18) anhand der Steuervorschrift (S) abhängig von dem
Umgebungsparameter (U) geöffnet oder geschlossen wird, wobei die Steuervorschrift (S) nutzerspezifisch konfiguriert ist. Weiter werden ein
entsprechendes Hörgerät (4) sowie ein Computerprogrammprodukt angegeben.
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